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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/14-01/4 
URBROJ: 238-11-04/03-14-2 
 
Samobor, 11.07.2014. 
 

ZAPISNIK 
sa 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 10. 
srpnja 2014. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, 
Trg kralja Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 14.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Petar Krešimir Bušljeta, Damir Gorišek,  Maja 
Gračanin, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Irena Kapor, Vinko Kovačić, Stjepan Kozlina,  Boris 
Makarun,  Željko Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, Zvjezdana Sečen, Jasenka 
Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić, Marko Tandarić, Ivan Vlainić, Anica 
Vraneković    
 
IZOČNI VIJEĆNICI:  Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Marinko Džepina, Linda Rossini 
Gajšak, Vjeran Štublin - opravdano  
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Radovanić,  Mario Anušić, Mladen Ogrinc, Zvonko Župančić, Hrvoje Frankić, 

Juro Horvat, Valentina Horvat, pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Zvonko Marenić, direktor td Komunalac d.o.o. 
- Romina Galović, predsjednica Savjeta mladih Grada Samobora 
- Petra Aralica, viša stručna suradnica za odnose s javnošću u Uredu gradonačelnika 
- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica u Službi za unutarnju reviziju 
- Jelena Vojvoda, ravnateljica POU Samobor 
 
 
 
Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Imam dvije obavijesti prije nego krenemo. Gospoda iz Ruda 
su nam poslali greblicu pa poslije aktualnog sata vani ćete se moći poslužiti, a nakon toga 
ćemo krenuti sa sjednicom. 

Druga obavijest je da vas sve zajedno, medije, prisutne goste i pročelnike pozivam na 
jedan mali domjenak u Samoborsku klet nakon što završimo sa sjednicom, koja će vjerujem 
vrlo brzo završiti s obzirom da imamo samo četrnaest točaka dnevnog reda, te se nadam da 
aktualni sat neće biti dugi sat, nego onaj kratki sat. 
 

Pozvani ste na 10. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao na današnji dan u 14.00 
sati, te prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe Grada 
Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 10. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
Konstatiram da je od 25 vijećnika nazočno 20 vijećnika, a izočno 5 vijećnika. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočno 20 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 10. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Prije verifikacije dužan sam vas obavijestiti da se ovdje kod 
mene na stolu nalaze obrasci za odricanje od vijećničke naknade za jedan mjesec, a sukladno 
prijedlogu poštovane vijećnice Linde Rossini Gajšak. Neki od vas već su isti obrazac 
potpisali, a za vas ostale ukoliko ste voljni učiniti isto, imate priliku pod pauzom uzeti obrazac 
ispunit ga i vratiti ovdje na stol. 

 
Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 9. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Samobora održane 29.05.2014. godine. 
   

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 9. sjednice? 
 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Verificira se Zapisnik sa 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 29. 
svibnja  2014. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
 
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  
Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda.  
Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 

za Prijedlog dnevnog reda. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

usvojilo sljedeći 
 
 



3 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog odluke o gradskim porezima Grada Samobora 
2. Prijedlog odluke o nerazvrstanim cestama Grada Samobora 
3. Prijedlog odluke o prihvaćanju obavljanja komunalne djelatnosti održavanja groblja 

i prijevoz pokojnika za Grad Svetu Nedelju 
4. Prijedlog odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Samobora 
5. Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi Grada Samobora 
6. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za utvrđivanje visine 

roditeljskih uplata za ostvarivanje programa predškolskog odgoja i naobrazbe u 
dječjim vrtićima Grigor Vitez i Izvor  

7. Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 
2013. godinu 

8. Prijedlog zaključka o prihvaćanju ponude za nabavu radova na rekonstrukciji 
spojne ceste Celine Samoborske - Savršćak 

9. Prijedlog zaključka o imenovanju ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Samobor 
10. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za socijalnu skrb i 

zdravstvo 
11. Prijedlog zaključka o izboru predsjednika i člana Odbora za hrvatske branitelje iz 

Domovinskog rata 
12. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke 

o izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Grigor Vitez 
13. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke 

o izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Izvor 
14. Ostale informacije. 

 
 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
odjela Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada. 
 
 
 BORIS MAKARUN - U toku su radovi na rekonstrukciji Ulice Josipa Jelačića u 
Samoboru, stanari i privrednici koji stanuju i rade u navedenoj ulici nisu obaviješteni o 
početku radova već su o tome saznali iz kuloara ili obaviješću koja se našla na službenim 
stranicama Grada Samobora manje od dvanaest sati prije početka radova. Pitam zašto se 
dogodio takav propust? 
 Drugo pitanje odnosi se na nesavjesno obavljanje košenja zelenih površina. Kako je 
pokošen parkić gdje se nalazi vlak Samoborček, a onaj u centru Galgova još uvijek nije 
pokošen, a trava je gotovo do stola. Osobno smatram da trava ne bi smjela biti veća od 15 cm 
da bi se prišlo košenju. Zašto se češće ne kose zelene površine? 
 Ako mi dozvoljavate umjesto prijedloga da postavim još jedno pitanje. Državna 
agencija za poljoprivredno zemljište raspisala je natječaj za raspolaganje državnom zemljom, 
znamo da takve zemlje ima dosta u Samoboru. Pitam zašto Poduzetnički centar nije 
obavijestio sve vlasnike OPG-a o istom natječaju? 
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 ANICA VRANEKOVIĆ - Moje pitanje ide pročelniku gosp. Župančiću, a odnosi se 
na buduću cestu u Maloj Rakovici u Vidikovcu, ako se sjećate prošle sjednice Gradskog 
vijeća i mog insistiranja na nekoj asistenciji pa ste rekli da ne treba. Situacija ne mogu reći da 
je izmakla kontroli, ali situacija je vrlo delikatna. Naime, ovlašteni geodeta Grada Samobora 
treba snimiti stanje na postojećoj cesti koja je asfaltirana, kroz koju je provedena voda, cesta 
kao takva postoji već tristotinjak godina, a nalazi se u zaseoku na Vidikovcu. To je jedan 
polumjesec koji spaja dvije ceste koje su unijete u Katastar i u Gruntovnu. Sada se u zadnjih 
nekoliko godina najprije verbalno a lani se počelo događati da su zaustavljani ljudi s 
automobilima, traktorima koji su vozili drva ili sijeno, a sada u zadnjih mjesec ili mjesec i pol 
dana zaustavljaju se ljudi koji prolaze osobno. Iste zaustavlja Damir Vraneković koji tvrdi da 
je to njegovo. Sada ću samo reći da u ime sedamnaest suvlasnika jedne čestice i pet šest 
suvlasnika druge čestice i nekih četrdesetak ljudi,a ako bude potrebno i više ljudi koji su gore 
živjeli da kažu, a to sve kod sebe imaju gosp. Župančić i gosp. Inić. Tri puta je ovlašteni 
geodeta išao snimiti situaciju, a od tuda se kreće, tako su nam objasnili da se snima situacija 
stanja na terenu. Prvi put se snimanje nije dozvolilo zbog dotične obitelji, drugi put je zvao 
komunalne redare koji su došli i nisu ništa obavili, gospodin je nacrtao žutu crtu postavio 
katadioptere sa strane dva stupa i označio do kuda je njegovo. Ponavljam da su to dvije 
suvlasničke čestice s jako puno suvlasnika i to je stanje kakvo je bilo i koliko je dugo bilo. 
Taj drugi put je rečeno od strane policijskih službenika nakon što su komunalni redari zvali 
policijske službenike da ne mogu reagirati jer je to intervencija. Intervencije nije trebalo jer je 
Damir Vraneković odredio tanku crtu, i oni su rekli da mora Grad tražti asistenciju od MUP-a. 
Sve je to preneseno gosp. Župančiću. Sada imam samo jedno konkretno pitanje. Tražena je 
asistencija od mjerodavne službe u MUP-u i odobrena je. Asistencija PP samoborske je 
odobrena i došla su dvoja policijska kola, znači šest policajaca, a jedan od njih je bio 
zamjenik načelnika, redari, gosp. geodeta ali asistencija nije odrađena. Moje pitanje je bilo 
postavljeno gosp. Župančiću, zašto intervencija nije odrađena ali nisam dobila odgovor, ali 
asistencija nije odrađena. Da bi se dalje moglo nastaviti asistencija mora biti odrađena jer se 
mora dozvoliti geodeti da snimi situaciju. Moje pitanje je, a budući da sam u ponedjeljak bila 
u Gradu, upućeno gosp. Župančiću; da li je na MUP poslano pitanje zašto asistencija nije 
odrađena? 
 

PETAR KREŠIMIR BUŠLJETA - Moj prethodnik je na 5. sjednici Gradskog vijeća 
26.11.2013. godine postavio pitanje koje se odnosilo na Program dugoročnog razvoja 
kanalizacije, odnosnu pripremu tog projekta za fondove Europske unije. Na to pitanje 
gradonačelnik Stanec mu je odgovorio da se vode intenzivni razgovori s Hrvatskim vodama i 
da će taj projekt  biti sigurno spreman da se aplicira na strukovne tj. kohezijske fondove 
Europske unije do četvrtog ili petog mjeseca 2014. godine. Sada me zanima zašto nisam 
pročitao tako veliku vijest u novinama ili bio gdje drugdje da će Samobor konačno uspjeti 
izvući neke novce od Europske unije. Zanima me što je s tim projektom, da li je to aplicirano? 
Molio bih odgovor u pisanom obliku. 
 
 VINKO KOVAČIĆ - Imam samo jedno pitanje na kojeg pretpostavljam da bi mi 
mogao odgovoriti pročelnik za gospodarstvo,  a vezano za onaj dio tržnice gdje su postavljeni 
štandovi. Do kuda se došlo s uređenjem tržnice, i da li će se nešto urediti po tom pitanju, s 
obzirom da Samobor želi biti reprezentativni turistički grad, pa mislim da to baš nije 
reprezentativno uređeno? Da li se razgovara s vlasnicima štandova da se to uredi i da se 
privede svrsi? 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim da se daju odgovori na postavljena pitanja. 
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 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Molila bih gospodina Župančića da odgovori 
vezano uz rekonstrukciju Ulice Josipa Jelačića. Samo bih tu dala napomenu da se putem 
medija oglašava ovaj dio da će se kretati s rekonstrukcijom, dopuštamo da možda ipak nisu 
bili svi građani obaviješteni, pa istodobno molim pročelnika da još jednom ponovi od kada i 
do kada će ta rekonstrukcija trajati, da građani budu obaviješteni. 
 Isto tako, uz nesavjesno obavljanje košnje kako je vijećnik dao primjedbu, molim da 
se i na to pitanje odgovori. 
 U svezi natječaja Državne agencije molim gosp. Frankića da odgovori na to pitanje, a 
gđi Vraneković da odgovor da gosp. Župančić. 
 Poštovani vijećnik gosp. Bušljeta odgovor će dobiti u pisanom obliku, a vijećniku 
Vinku Kovačić odgovor će dati gosp. Župančić. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Odgovor na pitanje gosp. Makaruna o početku radova u 
Ulici Josipa Jelačića, kao što je rekla gđa zamjenica gradonačelnika, građani su bili 
obaviješteni putem sredstava javnog priopćavanja, kao i na stranicama Grada. Radovi su bili 
najavljeni za 01. srpnja i tog datuma je krenulo iskolčenje i nije bilo nikakvih zapreka za 
normalno odvijanje prometa, a idući dan je započela ostala prometna signalizacija za 
privremenu regulaciju. Sada svaki sudionik u prometu treba postupati po postavljenim 
znakovima. Treći dan je išla zajednička komisija od strane predstavnika Grada, Policije i 
Izvođača radova i utvrdili su još potrebu za postavljanjem dodatne signalizacije i napravljena 
je dopuna projekta privremene regulacije. Tijekom ovog tjedna izvršena je usklada po tom 
projektu. Sada ne vidim tu nekog problema osim što građani sami moraju shvatiti da se 
moraju jednostavno malo ograničiti obzirom na zadanu regulaciju. Planirani rok završetka 
radova je do 23. rujna 2014. godine. 
 Što se tiče košnje to ćemo provjeriti u td Komunalac s kojim sutra imamo redovitu 
Koordinaciju i jasno je ako ima kakvih teškoća ili problema da ćemo ih ukloniti u najkraćem 
roku. 
 Sada bih prešao na pitanje gđe Vraneković a vezano na upis nerazvrstane ceste u Ulici 
Vidikovec u Rakovici. Mi smo kao što ste i sami iznijeli u raspravi napravili cijeli tijek, do u 
detalje vam je poznato da smo poduzeli sve zakonom predviđene mjere da bi izvršili tu fazu 
upisa. No, međutim, Zakon o cestama ne predviđa dalji tijek obzirom na opstrukciju na koju 
smo naišli na terenu, pa je bitno napomenuti i to da se cesta koristi prije 01. siječnja 1997. 
godine i da ne postoji smetnja u tom korištenju svih sudionika. Pitanje vaše da li smo mi 
prema Policiji postavili, odnosno da li smo tražili objašnjenje za njihovu neočekivanu reakciju 
kod asistencije, moram reći da sam u konzultaciji s pravnom službom došao do toga odgovora 
da naprosto sam zakon ne predviđa jednostavno takvu okolnost. Ja moram isto iznijeti 
mišljenje da svi sudionici kojima je osporeno pravo korištenja da imaju mogućnost pokretanja 
privatne tužbe, odnosno zaštitu zatražiti pred nadležnim sudom, to je duga mogućnost. Ja isto 
ne mogu s nekim ishitrenim potezima prema Policiji uključivati nekakav neosnovani zahtjev. 
Ono što smo mogli zatražili smo na osnovu Rješenja Ureda državne uprave, Policija je došla i 
po vlastitoj procjeni postupila, odnosno nije postupila u smislu da smo mogli obaviti naš 
zahvat. O svem daljnjem tijeku ja ću vas pismenim putem izvijestiti,  jer sada ne mogu ništa 
komentirati a i u konzultaciji s pravnom službom nismo mogli naići na neko drugačije 
rješenje koje bi nas ubrzalo. 
 Gosp. Bušljeta je zatražio pisani odgovor pa će to i dobiti. 
 Na pitanje gosp. Vinka Kovačića moram reći da smo mi izradili projekt uređenja dijela 
plohe tržnice, onog djela ispred Pošte i Ulice Josipa Milakovića, i imali smo nekoliko 
konzultacija, odnosno sastanaka u Ministarstvu za zaštitu okoliša i isto takav sastanak imamo 
najavljen za sutra u 10.00 sati, pa ćemo vidjeti, s obzirom da moramo uskladiti projektno 
rješenje.       
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 HRVOJE FRANKIĆ - Na pitanje gosp. Makaruna vezano uz natječaj za 
poljoprivredno zemljište dat ću odgovor. Dakle, kao što znamo predmetni natječaj je raspisala 
Agencija za poljoprivredno zemljište, a ne Grad Samobor. Ono što smo mi u koordinaciji s 
njima napravili je da smo dobili informaciju o tome da natječaj ide van, stavili smo tu 
informaciju na Web stanice Grada Samobora i na oglasnu ploču sukladno njihovom naputku. 
S obzirom da neki ljudi ne prate ažurno stranice Grada, a pogotovo u ovo vrijeme kada je 
vrijeme pomalo godišnjih odmora,  kolega Krunoslav Znika i Igor Jaić su, bez obzira što su se 
nalazili trenutno na godišnjem odmoru s godišnjeg odmora, nazivali sve ljude koje imamo u 
bazi podataka OPG-a, odnosno da se bave poljoprivredom i da su prijašnjih godina bili 
zainteresirani i obrađivali to zemljište, sve su nazvali i obavijestili ih da si pogledaju 
predmetni natječaj i da se na njega jave. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Meni nije ništa objašnjeno, a po ovom što sam ja sada čula 
shvatila sam da Grad prestaje s djelatnošću da upisuje tu cestu. To je jednostavno 
neprihvatljivo. Drugo, pitam tko je pravna služba kojoj ste se obraćali? Ja sam jučer 
razgovarala s gđom Valentinom, i ne znam tko je pravna služba. Nemate pravne službe? Onda 
ne znam s kojom pravnom službom se Odjel konzultirao. Kako mislite da bi išli privatno 
tužiti se a Grad je pokrenuo upis te prometnice? Treće, ta pravna služba koja je to rekla, ja 
sada stvarno tu ništa ne razumijem. Onaj tko je postavio da se ide s asistencijom nema pravo 
pitati zašto Policijska postaja nije odradila asistenciju, ja to uopće ne razumijem. Ne 
razumijem i to da je jedan čovjek jači od zakona, vi imate zakone, imate aparat koji mora te 
zakone poštivati i meni se čini po ovom svemu skupa da će se na kraju morati potegnuti neka 
druga pitanja. S tim ljudima sam spremna dovesti Jutarnji ili Večernji ili nemam pojma što pa 
da se vidi tko to opstruira. Netko to opstruira, ili Grad ili Policijska postaja jer ovo sada više 
nema smisla, ovo je prešlo sve, rečenica "tužite privatnim tužbama" haloo! Gledajte da je 
netko trebao tužiti privatnim tužbama onda bi to napravio prije jer nije bilo do unatrag godinu 
ili dvije nikakvih problema. Nešto se događa što je sumnjivo, mi smo u to posumnjali i 
odgovorom gosp. Župančića je sada to meni potvrđeno. Tko tu radi opstrukciju? Ovo je 
odgovor koji apsolutno ne zadovoljava ljude. Interesira me koja je to pravna služba koja je 
dala taj odgovor? U ponedjeljak sam bila tu i znate što mi je rečeno. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Gospođo Vraneković vi ste izrazili nezadovoljstvo na 
odgovor i to je OK. Dobro, nije OK, ali mi moramo ići dalje. 
 
 VINKO KOVAČIĆ - Zahvaljujem na odgovoru. Postavio sam vam pitanje a koje mi 
je isto važno pa ću ga ponoviti. Da li su u pregovore uključeni i vlasnici štandova ili će biti 
uključeni?     
 
 PETRA BABOJELIĆ - Imam jedno pitanje, a vezano uz to jedan kratak komentar. 
Pitanje bih uputila nadležnom pročelniku gosp. Župančiću. 
 Naime, nedavno sam u jednom dnevnom tisku pročitala informaciju da će od srpnja 
ove godine na snagu stupiti novi pravilnik o jednostavnim i drugim građevinskim radovima, a 
u kojem se između ostalog spominje da osim što se projektant mora pridržavati svih pravila i 
propisa struke pri izradi nacrta projekta da će u slučaju propadanja, tu konkretno govorim o 
cestovnoj infrastrukturi, u narednih nekoliko godina za koje on garantira da će u tom slučaju 
za sve propuste odgovarati projektant i nadzornik projekta. Naravno kada izvođač u ruke 
dobije gotov projekt on onda mora postupiti prema istom, znači bez odstupanja. Tu se onda 
postavlja pitanje. Zašto se uredno plaćaju, najprije projektant, a zatim i nadzorni projekta 
kojemu je upravo i jedini zadatak da utvrdi da sve po pravilima struke, a nakon godinu ili 
dvije dana kad ta cesta ili bilo koji drugi oblik infrastrukture propada tada Grad onda troši 
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dodatni novac za sanaciju iste a za te propuste nitko ne odgovara. Zato me zanima, na koji 
način je to regulirano u našem Gradu? Tko odgovara za propuste ukoliko infrastruktura nije 
dobro izvedena ili ukoliko sam projekt u svojim počecima krivo napravljen i na koji način? 
Da li tu neka od nabrojanih strana daje kakvu garanciju da će to sve biti izvedeno kako treba? 
U razgovoru s ljudima i mještanima i mog Mjesnog odbora i okolnih mjesnih odbora 
primjećujem da su oni relativno neinformirani, da ne znaju niti tko je projektant, niti tko je 
nadzorni, niti tko je izvođač i oni automatski krive Grad, krive gradonačelnika, krive gradske 
službe i na taj način se zapravo šalje pogrešna slika van. Smatram da ova odgovornost se 
mora unaprijed znati, da mora biti unaprijed definirana kako bi se naravno u konačnici i u 
korist Grada izbjegli nepotrebni troškovi. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim zamjenicu gradonačelnika Sanju Horvat Iveković da 
odgovori na postavljena pitanja. 
 
 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Vezano uz primjedbu koju je iznijela gđa Anica 
Vraneković, molim, eventualno, ukoliko smatra da treba još dodatne neka pojašnjena da to 
riješi s pročelnikom Župančićom i  pročelnicom Ureda gradonačelnika Valentinom, ako želite 
još dodatno raspravljati pa možete to s njima usmenim putem, naknadno dogovoriti određeni 
termin razgovora. Razgovarali smo i s vašim članovima obitelji i svjesni smo te situacije ali 
nastojimo postupati u skladu sa zakonom da ne bi bilo eventualno nekih propusta vezano uz 
Zakon o cestama i slično. Mislim da što se tog dijela tiče Grad se pridržava svih odredaba, a 
ako je eventualno učinjen još neki propust molim službe da to istraže. 
 Ovo što je iznijela vijećnica Babojelić to dodatno pohvaljujemo tu inicijativu, pa još 
molim pročelnika Župančića da pojasni ove procedure oko izvođenja radova i svih propusta 
koji budu eventualno nastali uz izvođenje tih radova.     
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Samo bih se na početku osvrnuo na pitanje gosp. Vinka 
Kovačića, da li su uključeni vlasnici štandova. Mi smo sada napravili, kao što sam rekao, 
tehničko rješenje, odnosno idejni projekt i odnosi se prije svega na jedno oblikovno rješenje, 
znači ne narušavamo funkcionalnost nego ćemo tim novim rješenjem omogućiti instaliranje 
primjerenijih naprava za prodaju. Neki zainteresirani korisnici imali su uvida u to, ali 
zvanično još ništa, jer nismo dobili potvrdu od strane zaštitara koji su mjerodavni između 
ostalih za sam zahvat.  Znači kada dobijemo pozitivno mišljenje onda ćemo sve sudionike 
upoznati s istim. 
 Na upit gđe Babojelić vezano za izvedbu radova, jasno da su sigurno potaknuti 
mještani Celina, jer se trenutno radi jedan veliki zahvat izvanrednog održavanja prometnica 
kroz njihovo naselje. Za taj zahvat je napravljen glavni izvedbeni projekt, poznati su sudionici 
u izgradnji prema Zakonu o cestama. Znači, ne radi se o izgradnji i rekonstrukciji nego o 
izvanrednom održavanju. Postoji izvođač, nadzorni inženjer i investitor, garancija za izvedene 
radove je prema zakonu dvije godine i jasno ukoliko dođe do bilo kakvog odstupanja od 
propisanih uvjeta kvalitete da svatko od sudionika snosi odgovornost. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Gospođo zamjenice gradonačelnika hvala vam na 
odgovoru, ali ja nisam dobila odgovor od gosp. Župančića, a to je koji je to pravni tim koji 
savjetuje. Gđa Valentina Horvat mi je jučer rekla da je gosp. Župančić rekao da je poslano 
prema MUP-u upit zašto nije obavljena asistencija. Treće i najvažnija stvar, MUP mora 
obaviti asistenciju, mi smo se interesirali po drugim policijskim postajama, i rečeno je da 
policijska postaja kada izađe na teren ona ne može preispitivati tko je vlasnik, tko nije vlasnik, 
ona tehnički odrađuje isto kao i geodeta svoj posao. Sada me zanima, tko je taj pravni tim, 
drugo zašto je gđa Valentina rekla da je poslano ovo i treće, netko vjerojatno bi trebao 
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odgovoriti zašto Policijska postaja to nije napravila a mora napraviti? Neću se zadovoljiti s 
polovičnim odgovorima. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ -  Ja dalje ne bih ovo komentirao jer sam na početku 
napomenuo da smo radili sve zakonom predviđene radnje, došli smo u fazu u kojoj slijede 
koraci koji nisu bili definirani samim Zakonom o cestama. Ja ne mogu komentirati rad 
policije, za to se morate neposredno njima obratiti. Ja ću vas u pismenoj formi izvijestiti o 
svim koracima koje i sada poduzimamo i koje smo do sada poduzeli. Tako da ne vidim da 
smo mi napravili bilo kakav zastoj u procesu rješavanja niti da je stvar stavljena ad acta, nije, 
ali suočeni smo s problemom kojeg ste i vi svjesni. Opet ponavljam, imate i drugu mogućnost 
kao stranke u postupku, a mi nismo stranke u postupku jer se radi o privatnom suvlasništvu, 
odnosno vlasništvu, a Grad Samobor nije na toj čestiti niti vlasnik već samo koristi jednu od 
mogućnosti koja je sada novina u zakonu.   
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Evo, gosp. Župančić je ponudio da da u pismenom obliku 
cijeli postupak koji se provodi i daljnja rasprave po ovom pitanju neće biti u skladu s 
Poslovnikom Gradskog vijeća, pa vas molim da više o tome na raspravljamo, jer ne možemo 
mi sada biti taoci tog slučaja. 
 
 IRENA KAPOR - Ovoga puta nemam pitanje već konkretnu zamolbu nadležnim 
tijelima Grada. Naime na cesti Ludvić na određenim dijelovima nalazi se zamjetna količina 
šljunka koji predstavlja potencijalnu opasnost po živote građana. Dakle, najveće količine se 
nalaze na samim zavojima, mi znamo da centrifugalna sila ima svoj najveći negativan učinak, 
pa bih stoga apelirala na nadležne službe Grada u čijoj ingerenciji je održavanje te ceste da se 
pobrinu za uklanjanje tog šljunka i cestu učine sigurnijom za samo prometovanje. Trenutno ne 
mogu prognozirati kakva će biti situacija nakon ovih oborina, ali bih molila u dogledno 
vrijeme da se ima na umu i uzme u obzir ta situacija. Unaprijed hvala na intervenciji i 
razumijevanju. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Javljam se za povredu Poslovnika. Molim vas da mi 
objasnite, odnosno da mi velite koliko puta se ja mogu javiti ako nisam zadovoljna,  što stoji u 
Poslovniku, da li mi vi možete oduzeti riječ ako nisam zadovoljna s odgovorom? To nije bilo 
pitanje već vas samo molim da mi kažete koliko puta se mogu javiti. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Koliko imam znanja o Poslovniku možete postaviti dva 
pitanja i jedan prijedlog, možete komentirati i izraziti nezadovoljstvo o vašem pitanju i to je 
to. Dakle, vi ste to sve napravili i iskoristili i još smo vam dali mogućnost da komentirate sve 
to skupa. Mislim da smo mi sada tu pri kraju, a osim toga pročelnik gosp. Župančić vam je 
ponudio da će vam sve to dati u pismenom obliku. Dakle, sve ćete to dobiti u pismenom 
obliku, a mene isto to sve zanima, jer nije to slučaj koji nas ne zanima, nego jednostavno 
mislim da sada više nema smisla o tome raspravljati na ovom Gradskom vijeću.   
 
 BORIS MAKARUN - Mislim da niste u pravu,  prije svega sve dok traje rasprava a ta 
rasprava je trajala,  jer je gosp. Župančić iznio svoje, a i uvažena vijećnica je također željela 
se očitovati o tome. Ne možete vi njoj uskratiti da ona sudjeluje u toj raspravi. Ne tumačite 
Poslovnik u skladu s njim. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Vjerujem da sam objasnio svoje razloge zašto više nema 
smisla o tome razgovarati. 
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 ZVJEZDANA SEČEN - Imam pitanje za pročelnika iz Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti gosp. Juru Horvata. Zanima me kako će ići procedura i da li će biti kakvih 
sredstava za knjige za djecu slabijeg imovinskog statusa? Zna se da se ove godine sve knjige 
mijenjaju i da nema razmjene knjiga, znači sve su nove pa će to stvarno biti astronomske 
cijene. Zanima me kakva je procedura i da li su predviđena sredstva za pomoć toj djeci za 
kupnju knjiga?  
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Sanju Horvat Iveković da odredi tko će dat 
odgovore. 
 
 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Vezano uz zamolbu poštovane vijećnice Irene 
Kapor, vjerujem ovdje je direktor našeg td Komunalac u čijoj je to nadležnoj službi pa ga 
molim da pregledaju taj dio ceste i da se vidi što se može učiniti po tom pitanju da se očisti taj 
šljunak ako on ugrožava sigurno održavanje prometa.  
 Molim pročelnika za društvene djelatnosti  da odgovori na postavljeno pitanje 
vijećnice Zvjezdane Sečen. 
 
 JURO HORVAT - Moram napomenuti da u Proračunu Grada Samobora za 2014. 
godinu su predviđena sredstva od 70.000,00 kn za obitelji lošijeg imovinskog statusa. Sam 
postupak refundiranja sredstava obavit će se u prvoj polovici devetog mjeseca temeljem 
zahtjeva onih obitelji koje imaju po imovinskom cenzusu manja primanja od 1.500,00 kn po 
članu obitelji. Znači, potrebno je priložiti pisani zahtjev Upravnom odjelu  za društvene 
djelatnosti i popratnu dokumentaciju. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Da li ima još pitanja? - Nema, zaključujem "Aktualni sat".  
 
  

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje "Aktualni sat", te daje 
kratku pauzu da se vijećnici mogu poslužiti s greblicom. 

 
Nastavlja se s radom sjednice. 

 
 
AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
gradskim porezima Grada Samobora. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da se u ime 
predlagatelja očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 
 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 
 
 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o gradskim porezima Grada Samobora. 
  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 
o gradskim porezima Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
nerazvrstanim cestama Grada Samobora. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
Obzirom na informaciju o održanoj sjednici Odbora za statutarno-pravna pitanja, 

odmah ću se očitovati na osnovu njihovog mišljenja. Naime, u članku 4. stavku 1. alineji 1. u 
tekstu se ne pridržava odredbi članka 13. stavka 3. treba stajati  "stavka 4.", a odredbe iz 
članka 43. sukladne su zakonskim odredbama, treće, mogućnost kažnjavanja fizičkih osoba 
predviđeno je u predmetnom članku 44. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za komunalne djelatnosti i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da je Odbor za 
statutarno-pravna pitanja donio zaključak kojeg će pročitati gđa. Ana Vlah, koju je Odbor 
imenovao da u ime Odbora iznese primjedbe i mišljenja. 
 
 ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja sastao se na 9. sjednici i pod 
točkom 3. dnevnog reda donio je sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o nerazvrstanim cestama Grada Samobora pripremljen je, i 
postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora, s time da Odbor predlaže da se 
utvrdi na koji stavak se misli u članku 44. stavku 1. alineji 1., da se ispita 
opravdanost odredbe članka 43. Odluke te da se ispita uvođenje mogućnosti 
kažnjavanja za prekršaj iz članka 44. za fizičke osobe. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
S obzirom da se pročelnik gosp. Župančić očitovao o sve tri stavke, znači prvi se 

prihvaća, dugi se očitovao oko opravdanosti i utvrdio je da je mogućnost kažnjavanja već 
navedena u stavku 3. istog članka, predlažem da se provede rasprava. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o nerazvrstanim cestama Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o nerazvrstanim cestama Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD3.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
prihvaćanju obavljanja komunalne djelatnosti održavanja groblja i prijevoz pokojnika za Grad 
Svetu Nedelju. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za komunalne djelatnosti i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da je Odbor za 
statutarno-pravna pitanja donio zaključak kojeg će pročitati Ana Vlah, koju je Odbor 
imenovao da u ime Odbora iznese primjedbe i mišljenja. 
 
 
 ANA VLAH - Odbor je pod točkom 4. dnevnog reda donio sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o prihvaćanju obavljanja komunalne djelatnosti održavanja 
groblja i prijevoz pokojnika za Grad Svetu Nedelju pripremljen je, i postupak 
utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku 
Gradskog vijeća Grada Samobora, s time da u članku 1. umjesto riječi „Općina 
Sveta Nedjelja“ trebaju stajati riječi „Grad Sveta Nedelja“. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog odluke o prihvaćanju obavljanja komunalne djelatnosti održavanja groblja i prijevoz 
pokojnika za Grad Svetu Nedelju. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 
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ODLUKU  
O PRIHVAĆANJU OBAVLJANJA KOMUNALNE DJELATNOSTI 
ODRŽAVANJA GROBLJA I PRIJEVOZ POKOJNIKA ZA GRAD 

SVETU NEDELJU 
 
 

Članak 1. 
Grad Sveta Nedelja povjerava obavljanje komunalne djelatnosti održavanja groblja, i 

to u dijelu koji se odnosi na ukop pokojnika te prijevoz pokojnika, Gradu Samoboru.  
 

Članak 2. 
Grad Samobor prihvaća povjereno obavljanje komunalne djelatnosti održavanja 

groblja koje se odnosi na ukop pokojnika te prijevoz pokojnika na području Grada Sveta 
Nedelja. 
 

Članak 3. 
Održavanje groblja koje se odnosi na ukop pokojnika te prijevoz pokojnika za Grad 

Sveta Nedelja obavljat će trgovačko društvo Komunalac d.o.o., u vlasništvu Grada Samobora. 
 

Članak 4. 
Ovlašćuju se Grad Samobor, Grad Sveta Nedelja i trgovačko društvo Komunalac d.o.o 

da sklope Ugovor o povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti održavanja groblja i 
prijevoza pokojnika za Grad Sveta Nedelja. 
 

Članak 5. 
 Stupanjem na snagu ove Odluke prestaju važiti Odluka o prihvaćanju obavljanja 
komunalne djelatnosti održavanja groblja i prijevoz pokojnika za Općinu Sveta Nedelja 
(Službene vijesti Grada Samobora br. 2/06 i 2/09). 
 

Članak 6. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
  
 
AD4.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
osnivanju Savjeta mladih Grada Samobora. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

  
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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 Otvaram raspravu. 
 
 MAJA GRAČANIN - U ime Kluba vijećnika SDP-a pozdravljam ovu Odluku o 
osnivanju Savjeta mladih Grada Samobora u skladu s novelama Zakona o savjetima  mladih 
gdje će Savjet mladih  našega grada imati jednu novu funkciju, pokazat će veće sudjelovanje 
u odlučivanju o mladima na području grada. Isto tako mi ćemo se tu morati uključiti kao 
Gradsko vijeće, a i gradonačelnik da svi zajedno doprinesemo u svim onim područjima od 
važenja za mlade u našem gradu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 
o osnivanju Savjeta mladih Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD5.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
socijalnoj skrbi Grada Samobora. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
MAJA GRAČANIN - Apeliram ovim putem ako nam se može još u materijalima za 

točke dnevnog reda kada se radi o izmjeni neke odluke dostaviti i odluke koje su donesene 
ranije, što po nekim točkama imamo u materijalima, a za ovu konkretno točku nemamo. 
Iskoristila bih priliku i pitala pročelnika, da li se prava iz socijalne skrbi koja će biti utvrđena 
ovom novom odlukom razlikuju ili su ostala na istoj razini kao što je to bilo u prethodnoj 
odluci? 

 
JURO HORVAT - Prava iz socijalne skrbi se ne umanjuju ovom odlukom. Moram 

napomenuti da novim Zakonom o socijalnoj skrbi četiri kategorije socijalne pomoći koje su 
bile u bivšem Zakonu o socijalnoj skrbi sada su ušli jednu kategoriju koja se zove zajamčena 
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minimalna naknada. Dakle to je suština, a ostali koeficijenti, odnosno iznosi se ovom 
odlukom ne umanjuju, dakako možemo reći da su se sredstva za programe socijalne skrbi i 
uvećala s prošlim rebalansom proračuna. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi Grada Samobora. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o socijalnoj skrbi Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za utvrđivanje visine roditeljskih uplata za 
ostvarivanje programa predškolskog odgoja i naobrazbe u dječjim vrtićima Grigor Vitez i 
Izvor.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 
  Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za utvrđivanje visine 
roditeljskih uplata za ostvarivanje programa predškolskog odgoja i naobrazbe u dječjim 
vrtićima Grigor Vitez i Izvor.  
  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 

ODLUKU  
 

o izmjenama i dopunama Odluke  o mjerilima za utvrđivanje visine roditeljskih uplata za 
ostvarivanje programa predškolskog odgoja i naobrazbe u dječjim vrtićima Grigor Vitez i 
Izvor u tekstu kao što je dan u materijalima. 
 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njego je 
sastavni dio. 
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AD7.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2013. godinu. 
Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za komunalne djelatnosti i 
- Odbor za financije i proračun 

  
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

 
 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Boris Makarun, Branimir Šiljak, Zvonko 
Marenić. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva 
Komunalac d.o.o. za 2013. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
 Prihvaća se Izvješće o radu i Financijsko izvješće trgovačkog društva Komunalac 
d.o.o. iz Samobora, 151. samoborske brigade HV 2, za 2013. godinu, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 

 
II. 

Tekst Izvješća o radu i Financijsko izvješće prilaže se ovom zaključku i njegov je 
sastavni dio. 
 
 
 
AD8.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 
o prihvaćanju ponude za nabavu radova na rekonstrukciji spojne ceste Celine Samoborske - 
Savršćak. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da se u ime 
predlagatelja očituje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za komunalne djelatnosti i 
- Odbor za financije i proračun  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju ponude za nabavu radova na rekonstrukciji spojne ceste 
Celine Samoborske - Savršćak.  
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
 

1. Prihvaća se ponudu ponuditelja KOLNIK d.o.o., Poljanica Bistrička 124, 49 246 Marija 
Bistrica, OIB: 55637810386, br. 01/14 od 30.6.2014., u iznosu od 1.130.315,00 kuna bez 
PDV-a, te se odobrava sklapanje ugovora o javnoj nabavi za nabavu radova na 
REKONSTRUKCIJI SPOJNE CESTE CELINE SAMOBORSKE - SAVRŠČAK, nakon 
provedenog otvorenog postupka javne nabave male vrijednosti pod evidencijskim brojem 
9-MV-14-6, koji je objavljen u Elektroničkom oglasniku javne nabave pod brojem 2014/S 
002-0029090.  
Temeljem članka 75. stavka 3. točke a) Zakona o PDV-u (NN br. 73/13, 99/13, 148/13, 
153/13) za predmetne radove porezna obveza se prenosi na Naručitelja u iznosu od 
282.578,75 kuna, što ukupno iznosi 1.412.893,75 kuna. 

2. Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora na potpis ugovora o javnoj nabavi iz točke 1. 
ovog Zaključka. 

3. Sredstva za nabavu iz toč. 1. ovog Zaključka osigurana su u Razdjelu 006, Program Ceste, 
Kapitalni projekt Prometna infrastruktura, 421 (Rekonstrukcija prometnica: Savrščak - 
Celine i raskrižja ul. Sv. Ane i F. Liszta) iz Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 

 
 
 
AD9.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o imenovanju ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Samobor. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Jelenu Vojvodu da se predstavi gradskim 

vijećnicima. 
 
JELENA VOJVOJA - Kratko o meni, magistar sam psihologije, magistrirala sam 

psihologiju na Filozofskom fakultetu u Zagrebu. Radila sam četiri godine u Ministarstvu 
unutarnjih poslova i nakon toga prešla u privatne vode, marketing, preko dvanaest godina 
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iskustva upravljanja različitim projektima, upravljanju ljudima, strateškim promišljanjima. 
No, to nije sve što ja jesam, prije svega moram reći da sam dotepenka jer u Samobor sam 
došla prije deset godina, oduševljena sam Samoborom i još uvijek jako zaljubljena u Samobor 
i želim pridonijeti tom Samoboru. 

 
BRANIMIR ŠILJAK -Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za izbor i imenovanja i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o imenovanju ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Samobor. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ODLUKU  
o imenovanju ravnateljice POU 

 
I. 

Jelena Vojvoda iz Samobora, Ćirilometodska 14, magistra znanosti iz područja 
psihologije, imenuje se za ravnateljicu Pučkog otvorenog učilišta Samobor na mandat od 4 
(četiri) godine počevši od 02. rujna 2014. godine. 
 

II. 
Temeljem ove odluke donijeti će se rješenje o imenovanju.  

 
III. 

Ova odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
 
AD10.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 
o razrješenju i izboru člana Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje. 
  
 ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 
i imenovanja da se očituje u ime predlagatelja. 

 
STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanja na svojoj 10. sjednici 

jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 
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1. Predlaže se razrješenje člana Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo Nikice 
Matana iz Bregane, Ksavera Šandora Gjalskog 50. 

2. Za člana Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo predlaže se Snježana Terihaj iz 
Samobora, Zrinsko - Frankopanska 41, do kraja mandata ovog saziva. 

3. Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz točke 1. i 2. ovog zaključka 
provede raspravu i isti usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru  člana Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo 

 
I. 

Nikica Matan iz Bregane, Ksavera Šandora Gjalskog 50, razrješuje se dužnosti člana 
Odbora za socijalnu skrb i zdravstvo. 
 

II. 
Snježana Terihaj iz Samobora, Zrinsko - Frankopanska 41, izabire se za člana Odbora 

za socijalnu skrb i zdravstvo, do kraja mandata ovog saziva. 
 

III. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
 
 
 
AD11.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o izboru predsjednika i člana Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje. 
 
ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 
i imenovanja da se očituje u ime predlagatelja. 

 
STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanja na svojoj 10. sjednici 

jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 
1. Predlaže se za predsjednika Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

Zlatko Demerac iz Samobora, Suhodol 1, dosadašnji član Odbora. 
2. Za člana Odbora za hrvatske branitelje iz domovinskog rata predlaže se Darko 

Lisec iz Galgova, M.Bogovića 44. 
3. Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz točke 1. i 2. ovog zaključka 

provede raspravu i isti usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o izboru predsjednika i člana Odbora za hrvatske branitelje iz 
Domovinskog rata. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
o  izboru  članova Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

 
I. 

Zlatko Demerac iz Samobora, Suhodol 1, izabire se za predsjednika Odbora za 
hrvatske branitelje iz Domovinskog rata, do kraja mandata ovog saziva. 
 

II. 
Darko Lisec iz Galgova, M. Bogovića 44, izabire se za člana Odbora za hrvatske 

branitelje iz Domovinskog rata, do kraja mandata ovog saziva. 
 

III. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
 
  
 
AD12.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po navedenoj točki dnevnog reda i 
sljedećoj točki dnevnog reda, a koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda  
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke 
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o izmjenama i dopunama Statuta DV Grigor Vitez 
 

I. 
Daje se prethodna suglasnost na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, Perkovčeva 88/1, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
 
 
 
AD13.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Dječjeg vrtića Izvor. 

S obzirom da je gosp. Juro Horvat, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
dao uvodno obrazloženje kod prethodne točke pa sada nema potrebe da se ponovno obrazlaže. 
 

Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su provela sljedeća radna 
tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda  
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Izvor. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke 

o izmjenama i dopunama Statuta DV Izvor 
 
 

I. 
Daje se prethodna suglasnost na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, Gustava Krkleca 2, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
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AD14.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Ostale 

informacije. 
 Obavještavam vas da je ovu greblicu, divnu i krasnu, dao naš KUD OŠTRC i Rudari i 
njima svakako hvala na tome, baš je bilo fino. 
 Kad završi sjednica, sve prisutne pozivam u Samoborsku klet. 
  
 Da li se netko javlja za riječ? 
 
  ANA VLAH - Već po običaju reći ću nekoliko riječi na kraju, s obzirom da nam je 
ovo rekordni rok za završetak sjednice i stvarno smo super. 
 Sada će biti ljetna stanka i nećemo imati sjednicu dva mjeseca, a na Predsjedništvu 
smo predložili da bi sjednicu trebali imati (četvrtak) 11.09.2014. godine, to će biti posljednja 
sjednica prije Dana grada, a Dan grada je treća subota u mjesecu listopadu. Na toj sjednici bi 
donijeli odluke o imenovanju počasnog građanina, Nagrade grada Samobora i Nagrade za 
životno djelo. Slijedom toga pozivam vas da podnesete svoje prijedloge na natječaj, natječaj 
je otvoren i objavljen u Samoborskom glasniku i na našoj službenoj stranici, rok je 15.08., ali 
s obzirom da je to praznik, pa će rok isteći 18.08.2014. godine. Stoga vas molim da iznesete 
svoje prijedloge, a što više prijedloga to bolje. 
 Ovo je bila prva sjednica s tabletima i mi tu za stolom smo imali par problemćića pa se 
nadam da su to dječje bolesti koje će se s vremenom riješiti. Vidim da je većina vas doma 
otvorila materijale a da ih nije otvorila bilo bi problema. Na prijedlog gđe Rossini Gajšak smo 
uveli folder koji se zove važni propisi. To je folder koji sadržava neke akte koji su važni za 
reguliranje vašeg statuta kao i neki generalni akti kao što je Statut i Poslovnika da vam budu 
nadohvat ruke. Taj folder ćemo nadopunjavati i mijenjati po potrebi.  
 Isto tako, tu među vama imamo nekoliko članova odbora koji su vijećnici, od sada 
pazite kada budete dobivali materijal, zajedno s materijalom na tabletu objavit ćemo i poziv 
za sjednicu odbora, tako da dobro pogledajte, u materijalima će vam uvijek biti poziv za 
sjednicu odbora ako se ista održava i više vas nećemo pozivati kao što je to sada bilo slučaj da 
vas je gđa Gorišek nazivala. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red 
današnje sjednice je iscrpljen, zaključujem 10. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 
 Dovršeno u 16.15 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 
Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl.iur.   Branimir Šiljak 
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